
Синиша Мали: Оно што се десило у Савамали је лоше, али не знам ко стоји иза тога
понедељак, 26 септембар 2016 20:18

 У новој епизоди серијала “Инсајдер без ограничења” градоначелник Београда Синиша
Мали говори о рушењу у Савамали.

  

  У разговору са Бранкицом Станковић, Мали наглашава да мисли да је то што се пре пет
месеци догодило у Савамали лоше.   

“Ја мислим да је то лоше што се десило за Град Београд. Мени је, као градоначелнику
Београда, у интересу да се сазна шта се десило”, рекао је он.

  

На питање зашто није понудио оставку када се десило нешто што не може да
контролише, Мали одговара: “Ја сам градоначелник Београда нисам ни полицајац, ни
тужилац. То што се десило је изузетно лоша ствар”.

  

Он тврди да не зна ко је одлучио да се сруши Херцеговачка у сред ноћи.

  

Нова епизода емисије "Инсајдер без ограничења" продукцијске групе Инсајдер и Радија
Слободна Европа биће емитована на телевизији Н1 у уторак, 27. септембра у 21 час.
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